

## مَ ركمة من أون الخائج عماه " الحروة عن ٢٠٥٠ ع. ٢٠٠

## GULF HOTELS (OMAN) COMPANY LIMITED (S.A.O.G.)

C.R. No. MQ 1059459 TAX CARD NO. 8063799 سجل تجاري م ق ١٠٥٩٤٥٩ رقم البطاقة الضريبية ٨٠٦٣٧٩٩

Date: 28th October 2024

التاريخ: 28 أكتوبر 2024

The Board of Directors of Gulf Hotels (Oman) met on 28<sup>th</sup> October 2024 and approved the following resolutions: -

- 1. Approved unaudited interim financial statements and Directors' report for the nine months period ended 30<sup>th</sup> September 2024.
- 2. Approved the design for hotel's (Hotel Crown Plaza Muscat) room renovation project to be carried out in year 2025, subject to necessary approvals, if any. The cost of renovation project and means of funding will be disclosed as and when full details are available in coming months.
- 3. Approved the closure of the hotel for a period of about 3 months to facilitate the rooms renovation project, tentatively scheduled during summer months of 2025.
- 4. In view of the proposed closure of the hotel as mentioned above, the total revenue and the profitability of the company would be impacted in the year 2025. However the hotel would benefit from the renovation in the long term.

اجتمع مجلس إدارة فنادق الخليج (عمان) بتاريخ 28 أكتوبر 2024 ووافق على القرارات التالية:

- 1. تمت الموافقة على البيانات المالية غير المدققة وتقرير مجلس الإدارة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2024
  - 2. الموافقة على التصميم لمشروع تجديد غرف الفندق (فندق كراون بلازا مسقط) المزمع تنفيذه عام 2025 بشرط الحصول على الموافقات اللازمة إن وجدت. سيتم الكشف عن تكلفة مشروع التجديد ووسائل التمويل عندما تتوفر التفاصيل الكاملة في الأشهر المقبلة
- 3. تمت الموافقة على إغلاق الفندق لمدة حوالي 3 أشهر لتسهيل مشروع تجديد الغرف المقرر مبدئياً خلال أشهر الصيف من عام 2025
- 4. في ضوء الإغلاق المقترح للفندق كما هو مذكور أعلاه، فإن إجمالي إيرادات وربحية الشركة سوف يتأثر في عام 2025. ومع ذلك، سيستفيد الفندق من المدى الطويل

2 CR. NO. 1455, RUNI DO 2008 CORE 17 THE POSISION CONSTITUTION OF CONSTITUTION

يوجيش ماليا ضابط الإفصاح الشركة و سكرتير مجلس الإدارة